
VIl ha el-BIler: Inger Noer (V).

KOnGSVInGer: Det skal 
bli flere ladestasjoner for 
el-bil i Kongsvinger sen-
trum allerede i høst.
Per Håkon Pettersen
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Inger Noer (V) profilerte en av 
partiets fanesaker, el-bilen, i 
sin interpellasjon i kommune-
styret. I svaret fra ordfører Øy-
stein Østgaard (H) gikk det også 
fram at kommunen  skal velge 
el-biler eller hybridbiler neste 
gang de investerer i kjøretøy.

– Bomstasjonene mellom 
Kongsvinger og Skarnes gjør at 
folk i Kongsvinger har fått øy-
nene opp for el-biler. Bilene er 
små og lette, el-motoren er 
energieffektiv. El-biler bråker 
mindre og gir mindre lokal for-
urensning. Rekkevidden for en 
VW E-Up er cirka 16 mil, og la-
detida er fire-seks timer. For 
folk som pendler mellom kom-
munene i glåmdalsregionen el-
ler til Romerike er el-bil et godt 
alternativ, sa hun, og la til:

– Leasing av el-biler er blitt 
konkurransedyktig i forhold til 

konvensjonelle biler. Asker 
kommune anslår at de vil spare 
1.5 mill. på å gå over til el-biler. I 
Kongsvinger skulle det være 
fullt mulig å bruke el-biler i 
virksomheter som stort sett 
kjører kortere avstander i sen-
trum.

Noer pekte også på at det 
bare finnes to ladestasjoner i 
sentrum, mot for eksempel 800 
i Oslo. Østgaard svarte at det 
kommer ladestasjoner både 
ved rådhuset og i Fjellgata/Par-
kveien før årsskiftet. Neste år 
blir det flere på stasjonssida.

Flere ladestasjoner for el-bil


